



Protokoll styrelsemöte S12 2014-04-08

Närvaro:	Alen Lulic	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Josefin Karlsson	Ordförande
	Alexander Pieta Theofanous	Studierådsordförande
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare
	David Larsson	Cafémästare
	Joacim Åström	Överphös
	Adam Wigren	Näringslivsansvarig
	Martin Gunnarsson	Programmästare
	Philip Holgersson	Revisor
	Gabriel Persson	Generalsekreterare TLTH

Adjungerade

Carolina Sartorius
Sofia Siljeholm

- §1 OFMÖ Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan 12.07.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Carolina Sartorius
 - Sofia Siljeholm
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §5 Föregående mötesprotokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Inget informerades från kåren.
- §7 Information från PLD && PLC Astri Magnussen kom in i lokalen.
Jashar Vahid och Sebastian Karabaleksi kom in i lokalen och adjungerades.
Alexander meddelar att han har fått det senaste obligatorieutkastet för C och D. Han kommer ha svarat på exjobbssremmissen imorgon.
Han informerar även att han har valt Carolina Sartorius som datorstugsansvarig. Datorstugorna kommer att ändras så kom gärna med bra förslag på hur.
- §8 Beslutsuppföljning Inget att rapportera.



Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Josefin K.	Reunion	S10 2014	S10 2015
Alen L.	Mästermärken	S06 2012	S14 2014
Fredrik Å.	Din Mamma	S05 2014	S14 2014

- §9 Utskottsrapporter **Martin G.** har tillsammans med Astri M. planerat en pubbrunda med V-sektionen den 6 maj. Han meddelar även att han har beställt nya overaller.
- David L.** har planerat inför den stora cafetackfesten med kollegiet.
- Alexander T.** har tillsammans med Nora E. producerat en ny "Grön IT" kursplan. Han ska även anordna ett slags seminarium för att få studenterna att skriva bättre.
- Joacim Å.** informerar att han i nuläget har fått in 50000 kronor från sponsorer inför nollningen.
- §10 Ekonomisk status Inget rapporterades.
- §11 Val av funktionärer **Sexmästeriet**
Funktionär inom Sexmästeriet Sebastian Karabaleski (dat12sk1)
- §12 Hantering av utskott Josefin K. säger att med tanke på att det tidigare beslutats att staben inte ska ha ensamrätt till utskott under hela året så måste man göra X.
- Joacim Å. menar att där är känslig information i rummet och vill därför veta om det kommer befinna sig någon där i förväg.
- David L. tycker att man kan gå via överphös vid uthyrning av utskott för att lösa problemet.
- §13 Inför VTM Josefin K. påminner styrelsemedlemmarna att de uttalar sig som en del av styrelsen under mötet och ser gärna att vi är extra försiktiga med vad vi säger.
- §14 Nytt system för utskottsrapporter Josefin K. informerar att på M-sektionen lägger upp ett drive dokument där de skriver sina rapporter. På mötet tar de sedan upp och talar om kommentarerna som styrelsemedlemmarna har gjort.
- Martin G. föreslår att vi testar detta på ett styrelsemöte.
- §15 Övrigt
- Fredrik Å. har pratat med F-sektionens vice ordförande och de har gärna fest med oss den 9 maj. K-sektionen kommer troligtvis vara med på den eller så har de blivit utsparkade från den.



- Martin G. föreslår att sektionen har en märkestävling som är öppen för alla funktionärer innan nollningen för att ta fram nya märken.

Josefin K. föreslår att vinnaren får ett pris.

Martin G. föreslår att vinnaren får en större version av sitt märke. Han tycker även att det inte ska vara event specifika.

- Martin G. undrar om styrelsen ska ha ett diskussionsmöte under påsken.

Josefin K. tycker att det är en bra idé och ska lägga upp en doodle för detta.

- Josefin K. tycker att vi borde godkänna formar och lock till sexmästeriet.

Mötet **beslöt** att godkänna köpet av dessa formar och lock.

- Astri M. har pratat med alumnigruppen under utvärderingen och tog upp att det var dåligt att vi inte fick se på deras budget, många tyckte att detta var konstigt.

Josefin K. föreslår att styrelsen sammanställer ett dokument på vad som har gått fel mellan alumnigruppen och styrelsen för att göra det lättare nästa år.

Philip H. föreslår att flytta ut alumnigruppen ur näringsliv till sin egen grej likt medaljelekommitén.

§16 Meddelanden

- David L. meddelar glatt att Border har gått med vinst igen (wohoo!). Han informerar även att lättölen inte är gratis utan kostar fem kronor styck. Han meddelar att det fattas ett flak.
- Alexander T. meddelar att TM inte kommer att starta upp igen 2015 utan den kommer att periodiseras från 2016.

§16 OFMA

Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan 13:00.

Mötessekreterare

Justeras

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Josefin Karlsson
Ordförande